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1. 9. Γνωμοδότηση  για  την
πρόταση της Διεύθυνσης
Καθαριότητας  και
Ανακύκλωσης  με  θέμα
«Αναμόρφωση Τεχνικού
Προγράμματος 2023»

Ομόφωνα
Περί  απόρριψης  της  πρότασης  της  Υπηρεσίας  περί
Αναμόρφωσης  Τεχνικού  Προγράμματος  2023  της
Κοινότητας Δράμας

Οι λόγοι που ανέφερε η Πρόεδρος,  αφού αναγνώρισε
την επικινδυνότητα και την αναγκαιότητα εκτέλεσης του
προτεινόμενου έργου, είναι οι παρακάτω:

Το  πρόβλημα  που  αναφέρει  η  Υπηρεσία,
δημιουργήθηκε εδώ και χρόνια στο αμαξοστάσιο άρα,
είχε την δυνατότητα ο Δήμος να το αντιμετωπίσει αλλά,
δεν το έκανε μέσω του Δημοτικού Συμβουλίου

Αποστέλλεται  μια  εισήγηση  από  την  Διεύθυνση
Καθαριότητας και Ανακύκλωσης, τρεις μήνες μετά την
σύνταξη του Τεχνικού Προγράμματος του Δήμου, δίχως
μελέτη ή προμελέτη και μάλιστα όχι από την καθ΄ ύλην
αρμόδια Διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών

Ο  προϋπολογισμός της Κοινότητας Δράμας, είναι πολύ
μικρός  για  να  αντιμετωπίσει  τέτοια  κόστη  τη  στιγμή
μάλιστα που έχει ήδη κάνει το Τεχνικό της Πρόγραμμα

Το προτεινόμενο έργο, θα μπορούσε να εκτελεστεί από
το 20% της ΣΑΤΑ ή από ανεκτέλεστα έργα που πιθανώς
περισσεύει κάποιο ποσό

Για την εκτέλεση του προτεινόμενου έργου, θα έπρεπε
να  έχει  προηγηθεί  συζήτηση  με  όλες  τις  κοινότητες,
πολύ πριν τη σύνταξη του Τεχνικού Προγράμματος και



να συζητηθεί η αναγκαιότητα ένταξης του έργου με μια
από  κοινού  απόφαση,  διότι  όλες  οι  Κοινότητες
ωφελούνται  από τη λειτουργία του αμαξοστασίου και
όχι μόνο η Κοινότητα Δράμας

Οι  λόγοι  που  ανέφερε  το  μέλος  Τζιερτζίδης
Δημήτριος, είναι οι παρακάτω:

Υπήρξε προϋπολογισμός από την Τεχνική Υπηρεσία, ο
οποίος  εστάλη  με  έγγραφό  της  προς  το  Δημοτικό
Συμβούλιο,  πριν  τη  σύνταξη  του  Τεχνικού
Προγράμματος  του Δήμου,  για  να εκτελεστεί  το έργο
από  το  20% της  ΣΑΤΑ   αλλά,  δεν  εκτιμήθηκε  όπως
έπρεπε.

Το  τέλος  καθαριότητας  έχει  ανταποδοτικό  χαρακτήρα
άρα, θα μπορούσε το έργο να εκτελεστεί από τον Δήμο
και  όχι  από  την  Κοινότητα  που  δεν  είναι  και
αρμοδιότητά της.

Θα πρέπει  να  συμμετέχουν  όλες  οι  Κοινότητες  διότι,
όλες ωφελούνται από τη λειτουργία του αμαξοστασίου
και όχι μόνο η Κοινότητα Δράμας

2. 10. Γνωμοδότηση  περί
επεκτάσεων  δικτύου
φωτισμού  έπειτα  από
αιτήσεις δημοτών

ο μ ό φ ω ν α  

 Περί έγκρισης των αιτήσεων με αριθμούς : 
42266/17-10-2022, 3759/31-01-2023, 4322/02-02-2023 
όπου εγκρίνονται οι δύο ιστοί από τους τέσσερις που 
αναφέρονται στη συγκεκριμένη αίτηση  & 7844/23-02-
2023.

 Περί απόρριψης των αιτήσεων με αριθμούς:, 
45964/07-11-2022 , 4908/07-02-2023, 42238/17-10-
2022 , 44061/26-10-2022, 44063/26-10-2022, 
44428/27-10-2022 διότι αφορούν σε αγροτεμάχια 
εκτός αστικού ιστού ή σε αιτήσεις για τα ίδια σημεία.

3. 11. Γνωμοδότηση για την
αλλαγή τόπου
εγκατάστασης
περιπτέρου από τις
εργατικές κατοικίες
νοσοκομείου στο
πάρκο της οδού
Ακροπόλεως (4oo
δημοτικό σχολείο) στη
ν οδό Θ. Αθανασιάδη 13

Ομόφωνα

Περί αλλαγής τόπου εγκατάστασης 
περιπτέρου της κας Τάσκου Βαρβάρας του 
Δημητρίου,  από τις Εργατικές Κατοικίες Νοσοκομείου 
στο Πάρκο της οδού Ακροπόλεως (4ο Δημοτικό Σχολείο), 
στην οδό Θ. Αθανασιάδη 13.

Δράμα 27-03-2023
Η  γραμματέας  

Βούγκα Μαρίνα
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